

ການແຈ້ງເຕືອນກ່ຽວກັບການທົບທວນການມີສິດ

ວັນທີ:

ຊື່ ແລະ ທີ່ຢູ່ ວຽກຄ້າ

ຊື່ ແລະ ທີ່ຢູ່ ຕົວແທນຂອງວຽກຄ້າ

ເລື່ອງ: ການແຈ້ງເຕືອນກ່ຽວກັບການທົບທວນການມີສິດສໍາລັບ _____

ປັດຈຸບັນທ່ານແມ່ນ ວຽກຄ້າຂອງການຄຸ້ມຄອງຄວາມພິການທາງການຈະເລີນເຕີບໃຫຍ່ (DDA). ກິດຈະບົດບັນທຶກມີສິດໄດ້ຜົນປະໂຫຍດຈາກ DDA ຮັບຮູ້ ອາດຈະມີການທົບທວນການມີສິດໃນຫລາຍໆຄັ້ງ. ພວກເຮົາຕ້ອງການຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມເພື່ອສືບຕໍ່ການມີສິດຂອງທ່ານສໍາລັບ DDA ພາຍໃຕ້ໜຶ່ງໆໆ ອັນໄຂຕໍ່ໄປນີ້: ຄວາມພິການດ້ານສະຕິປັນຍາ (Intellectual Disability), ສະໜອງພິການ (Cerebral Palsy), ໂຮກລິມຊັກ (Epilepsy), ໂຮກຈິດໃນເດັກຫລື Audism, ໂຮກທາງປະສາດອື່ນໆ ຫລື ບັນຫາທີ່ອ້າຍກັນກັບຄວາມພິການທາງສະຕິປັນຍາ. ພວກເຮົາໄດ້ຄັດຕິດຕາຕະລາງການປະກອບເອກະສານທີ່ຈໍາເປັນເພື່ອໃຫ້ທ່ານຊາບວ່າຂໍ້ມູນໃດແດ່ແມ່ນຈໍາເປັນ.

ທ່ານຕ້ອງການເຮັດຫຍັງແດ່?

DDA ຈະຍົນດີໃນການສົ່ງຂໍ້ມູນທີ່ຈໍາເປັນເພື່ອການຕັດສິນໃຫ້ໃໝ່ນີ້. ຖ້າທ່ານຕ້ອງການ DDA ສົ່ງຂໍ້ມູນນີ້, ກະລຸນາສໍາລັບຜອມການຍື່ນຍອມທີ່ຄັດຕິດຕໍ່ໆ ມູນນີ້:

1. ໃຫ້ສະແດງເທິງຜອມການຍື່ນຍອມວ່າສະຖານທີ່ໃດ, ຜູ້ໃຫ້ການບໍລິການຮັກສາໃດ ແລະ ສະຖານອໍານວຍຄວາມສະດວກໃດ ພວກເຮົາອາດຮຽນຮ້ອງຂໍ້ມູນຈາກຂໍ້ມູນການຕິດຕໍ່ທີ່ທ່ານລວມຢູ່ນໍານັ້ນ;
2. ເຊັນຜອມການຍື່ນຍອມທີ່ຄັດຕິດຕໍ່ມາແລະ
3. ສົ່ງກັບຄືນຫາ DDA ໃນຊ່ອງຈັດໝາຍທີ່ມີທີ່ຢູ່ຄັດຕິດມານັ້ນ.

ຈະເກີດຫຍັງຂຶ້ນຫາກຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ຕອບກັບການຮ້ອງຂໍນີ້?

ຖ້າພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ອິນຈາກທ່ານ, ພວກເຮົາຈະທົບທວນການມີສິດຂອງທ່ານໂດຍໃຊ້ຂໍ້ມູນທີ່ພວກເຮົາມີໃນໄຟລ໌ ວຽກຄ້າຂອງພວກເຮົາ. ຫາກຂໍ້ມູນບໍ່ພໍໃນການຍື່ນຍອມການຕັດສິນສໍາລັບການມີສິດ, ການມີສິດຂອງທ່ານສໍາລັບ DDA ຈະຖືກສິ້ນສຸດລົງ.

ຕອບກັບໃຫ້ໄວເທິງທີ່ເປັນໄປໄດ້ເພື່ອຫລີກລ້ຽງການຂັດຈ້ຽວໃດໜຶ່ງໃນການບໍລິການ, ແຕ່ບໍ່ຊ້າເກີນ _____ ຖ້າພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ອິນຈາກທ່ານໃນລະຫວ່າງວັນນີ້, ພວກເຮົາຈະດໍາເນີນການຕັດສິນສໍາລັບການມີສິດອີງຕາມຂໍ້ມູນໃນໄຟລ໌ ເອກະສານຂອງທ່ານ.

ຖ້າທ່ານມີຄໍາຖາມໃດໆ ເຊິ່ງທ່ານຕິດຕໍ່:

ຊື່ ໝາຍເລກໂທລະສັບ ທີ່ຢູ່ອີເມວ

ສໍາເນົາກ່ຽວກັບກິດຈະບົດຂອງລັດໃນການຄຸ້ມຄອງການມີສິດ (WAC 388-823) ມີໃຫ້ທ່ານຕາມຮ້ອງຂໍ ຫລື ທາງອອນໄລນ໌ ທີ່ <https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility>.

ສົ່ງທີ່ແນບກັບໜັງສື: ຕາຕະລາງການບັນທຶກເອກະສານທີ່ຈໍາເປັນ
ຜອມການຍື່ນຍອມ (DSHS 14-012)

ຕາຕະລາງການປະກອບເອກະສານທີ່ຈຳເປັນ

ສະພາບການພິການ	ບົ່ງມະຕິພະຍາດ	ຜູ້ບົ່ງມະຕິພະຍາດ	ບັນທຶກອື່ນ
ການພິການທາງສະຕິປັນຍາ	ການພິການທາງສະຕິປັນຍາ	ນັກຈິດຕະແລດທີ່ໄດ້ຮັບການອະນຸຍາດ, ນັກຈິດຕະແລດຈາກສະຖາບັນທີ່ຮອງຮັບຈາກວິຊາດຳເນີນ ຫລື ນັກຈິດຕະແລດສະຖາບັນອື່ນທີ່ຮອງຮັບໂດຍສະມາຄົມຂອງນັກຈິດຕະແລດຈາກສະຖາບັນແຫ່ງຊາດ	ການລາຍງານທາງຈິດວິທະຍາແບບສົມບູນລວມເຖິງຄະແນນ IQ ລະດັບຕໍ່ມາທີ່ຫລາຍກວ່າສອງສ່ວນບໍ່ຜິດປົກກະຕິຕາມຄວາມຕ້ອງການຕໍ່ກວ່າຄ່າສະເລ່ຍ ແລະຄະແນນທີ່ສອບທົບກະສານປັບຕົວຫລາຍກວ່າສ່ວນບໍ່ຜິດປົກກະຕິຕາມຄວາມຕ້ອງການຕໍ່ກວ່າຄ່າສະເລ່ຍທີ່ສຳເລັດພາຍໃນ 36 ເດືອນຫລັງ.
ສະໜອງພິການ (Cerebral Palsy)	ສະໜອງພິການ (Cerebral Palsy) Quadriplegia (ອຳມະພາດແຂນຂາທັງໝົດ) Hemiplegia (ອຳມະພາດ) Diplegia (ອຳມະພາດສອງຂ້າງ)	ແລດທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ	ເລີ່ມຕົ້ນກ່ອນອາຍຸສາມປີ (3) ແລະຂໍ້ມູນທີ່ສະໜັບສະໜູນຄວາມຕ້ອງການສຳລັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງກາຍປະຈຳວັນໃນສອງຫລືຫລາຍບໍລິເວນ (ໃຊ້ຫ້ອງນ້ຳ, ອາບນ້ຳ, ການກິນ, ການນຸ່ງຮົ່ມ, ການເຄື່ອນທີ່ ຫລື ການສື່ສານ).
ໂຮກລົມຊັກ (Epilepsy)	Epilepsy ຫລື ໂຮກຊັກ (Seizure disorder)	ຄະນະຜູ້ຊ່ວຍຊີວິດປະສານວິທະຍາທີ່ຜ່ານການຮັບຮອງ	ການບົ່ງມະຕິພະຍາດອີງຕາມປະຫວັດການແລດ ແລະ ການທົດສອບທາງປະສາດ, ການຢືນຢັນຈາກແລດ ຫລື ຊ່ວຍຊີວິດປະສານວິທະຍາກ່ອນກັບການຊັກທີ່ເກີດຂຶ້ນຊ້ຳ ແລະໄຮ້ການຄວບຄຸມ, ແລະການທົດສອບທົບກະສານປັບຕົວສະແດງໃຫ້ເຫັນຂີດຈຳກັດຈຳນວນຫລາຍໃນການປັບຕົວທີ່ຫລາຍກວ່າສອງສ່ວນບໍ່ຜິດປົກກະຕິຕາມຄວາມຕ້ອງການຕໍ່ກວ່າຄ່າສະເລ່ຍ.
ໂຮກອັດຕິສົມໃນເດັກ ຫລື Autism (ຕໍ່ DSM-IV-TR)	ໂຮກ Autism ຫລື ອັດຕິສົມໃນເດັກ ຕໍ່ 299.00 ໃນ DSM-IV-TR	ຈິດຕະແລດທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ, ແລດທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ ຫລື ARNP ທີ່ສຳພັນກັບສູນໂລກຈິດ ຫລື autism, ສູນການຈະເລີນເຕີບໂຕ ຫລື ສູນແຫ່ງຄວາມເປັນເດີດ ຫລື ຄະນະຊ່ວຍຊີວິດປະສານວິທະຍາທີ່ຜ່ານການຮັບຮອງ (Board Certified): ຊ່ວຍຊີວິດປະສານວິທະຍາ, ນັກຈິດວິທະຍາ ຫລື ແລດຊ່ວຍຊີວິດປະສານວິທະຍາ ການຈະເລີນເຕີບໂຕ ແລະພຶດຕິກຳ	ການປະເມີນແບບສົມບູນສຳລັບ DSM-IV-TR ແມ່ນຕອບສະໜອງຕາມເກນການບົ່ງມະຕິທັງໝົດ, ຫລື ການຖານການເຮັດໜ້າທີ່ຊັກຊ້າ ແລະພຶດຕິກຳກະຕິກ່ອນອາຍຸ 3 ປີ ໃນທັງສອງສ່ວນ, ພາສາ ແລະການສື່ສານ ຫລື ການຫລິ້ນເຊິ່ງສຳຄັນຂອງຄວາມສຳຄັນ ແລະການທົດສອບທົບກະສານປັບຕົວສະແດງໃຫ້ເຫັນຂີດຈຳກັດຈຳນວນຫລາຍໃນການປັບຕົວທີ່ຫລາຍກວ່າສອງສ່ວນບໍ່ຜິດປົກກະຕິຕາມຄວາມຕ້ອງການຕໍ່ກວ່າຄ່າສະເລ່ຍ.
ໂຮກທາງປະສາດ ຫລື ທາງການຕັບໃຫ້ຢູ່ (Autism Spectrum) (per DSM-5)	ໂຮກທາງປະສາດ ຫລື ທາງການຕັບໃຫ້ຢູ່ (Autism Spectrum) 299.00 Per DSM-5 ລວມທັງລະດັບຄວາມຮ້າຍແຮງ 2 ຫລື 3 ໃນທັງສອງຄ່າລັກ	ຈິດຕະແລດທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ, ແລດທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ ຫລື ARNP ທີ່ສຳພັນກັບສູນໂລກຈິດ ຫລື autism, ສູນການຈະເລີນເຕີບໂຕ ຫລື ສູນແຫ່ງຄວາມເປັນເດີດ ຫລື ຄະນະຊ່ວຍຊີວິດປະສານວິທະຍາທີ່ຜ່ານການຮັບຮອງ (Board Certified): ຊ່ວຍຊີວິດປະສານວິທະຍາ, ນັກຈິດວິທະຍາ ຫລື	ການປະເມີນແບບສົມບູນສຳລັບ DSM-IV-TR ແມ່ນຕອບສະໜອງຕາມເກນການບົ່ງມະຕິທັງໝົດ, ຫລື ການຖານການເຮັດໜ້າທີ່ຊັກຊ້າ ແລະພຶດຕິກຳກະຕິກ່ອນອາຍຸ, ສາມປີ (3) ທີ່ມີລະດັບຮ້າຍແຮງສອງ ຫລື ສາມໃນທັງສອງຄ່າລັກ ມາດຕາສ່ວນລະດັບຄວາມຮ້າຍແຮງ, ການທົດສອບທົບກະສານປັບຕົວສະແດງໃຫ້ເຫັນຂີດຈຳກັດຈຳນວນຫລາຍໃນການປັບຕົວທີ່ຫລາຍກວ່າສອງສ່ວນບໍ່ຜິດປົກກະຕິຕາມຄວາມຕ້ອງການຕໍ່ກວ່າຄ່າສະເລ່ຍ – ຫລື – ຜ່ານເກນທັງໝົດສຳລັບ Autistic Disorder 299.00 per DSM-IV.

		ແພດຊ່ວຍຊາວເດັກສຳລັບ ການຈະເລີນເຕີບໂຕ ແລະພຶດຕິກຳ	
ໂຮກທາງປະສາດອື່ນ ຫລື ບັນຫາທີ່ຄ້າຍກັນ ກັບ ຄວາມພິການທາງສະຕ ຶປັນຍາ	ຄວາມພິດປົກກະຕິທາງປະສາດ ຫລື ໂຄໂມໂຊມ ເປັນສາເຫດໃຫ້ ມີເກີດການບົກຜ່ອງດ້ານທັກສະດ້າ ນສະຕຶປັນຍາ ແລະການປັບຕົວ	ແພດທີ່ມີໃບອະນຸຍາດ	ຄະແນນ IQ ລະດັບຕໍ່ມາທີ່ຫລາຍກວ່າ 1.5 ສ່ວນບໍ່ຝັງເປັນມາດຕະຖານ ຕໍ່ກວ່າຄ່າສະເລ່ຍ ແລະການທົດສອບທັກສະການປັບຕົວສະແດງຂີດຈຳກັດຫລວງຫລາຍໃນການປັບຕົວທີ່ຫລາຍກວ່າ ສອງສ່ວນບໍ່ຝັງເປັນມາດຕະຖານ ຕໍ່ກວ່າຄ່າສະເລ່ຍທີ່ສຳເລັດພາຍໃນ 36 ເດືອນຄົ້ນຫລັງ.
ໝາຍເຫດ: ພອມນີ້ແມ່ນຄຳແນະນຳທີ່ໄປເທິງນັ້ນ ແລະ DDA ອາດຕ້ອງການຂໍ້ມູນ ຫລື ການປະເມີນຜົນຕື່ມ. ເອກະສານນີ້ແມ່ນບາດກ້າວທຳອິດໃນການຕັດສິນການມີສິດ. ການມີສິດ DDA ຖືກຕັດສິນຕໍ່ WAC Chapter 388-823.			